
                                                                                                   

PROTOKÓŁ NR XXIV/08

XXI Zwyczajnej Sesji Rady Gminy Celestynów

odbytej w dniu 25 lipca 2008 r.

w siedzibie Szkoły Podstawowej w Celestynowie.

W sesji udział wzięli:

1. Radni Rady Gminy Celestynów                                        -  wg załączonej listy obecności
2. Wójt Gminy                                                                       - Stefan Traczyk
3. Z-ca Wójta Gminy                                                             - Olga Osiak - Targowska
4. Skarbnik Gminy                                                                 - Elżbieta Jaskulska
5. Inne osoby zaproszone.

Przewodniczący Rady Gminy – Bogdan Wójcik – dokonał otwarcia sesji, powitał radnych
oraz zaproszonych gości. Stwierdził, że na sali znajduje się quorum niezbędne do
podejmowania przez Radę Gminy prawomocnych uchwał.
Następnie odczytał proponowany porządek obrad sesji.

                                             Proponowany porządek obrad:

1. Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum rady oraz przyjęcie porządku obrad sesji.
2.Interpelacje i zapytania radnych.
3.Rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał w sprawach:

1) absolutorium dla Wójta Gminy z tytułu wykonania budżetu za 2007 rok,
2) utworzenia  spółki komandytowej pod nazwą  ,,Park Innowacyjny Celestynów – 

Unipress,  Instytut  Wysokich  Ciśnień  Polskiej  Akademii  Nauk  –  spółka 
komandytowa”,

3) ustalenia  najniższego  wynagrodzenia  zasadniczego  w  I  kategorii 
zaszeregowania  oraz  wartości  jednego punktu  pracowników Zakładu Obsługi 
Szkół Gminy Celestynów,

4) ustalenia miesięcznego wynagrodzenia za pracę dla Wójta Gminy Celestynów,
5) dokonania zmian w budżecie Gminy Celestynów na 2008 rok,
6) powołania Sekretarza Gminy Celestynów.

4. Udzielenie odpowiedzi na interpelacje i zapytania.
5. Sprawozdanie wójta  z działalności w okresie między sesjami.
6.Sprawozdanie wójta ze stanu realizacji inwestycji gminnych.
7.Sprawy różne.
8. Przyjęcie protokołów z dwóch ostatnich  Sesji.
9. Zamknięcie obrad.

Przewodniczący Rady Gminy Bogdan Wójcik zaproponował, żeby tytuł projektu uchwały w 
pkt.3 brzmiał tak jak w materiałach na Sesję to jest:,, w sprawie ustalenia najniższego 
wynagrodzenia zasadniczego w I kategorii zaszeregowania oraz zaakceptowania wartości 
jednego punktu stanowiącego podstawę określenia miesięcznych stawek wynagrodzenia 
zasadniczego dla poszczególnych kategorii zaszeregowania pracowników zatrudnionych 



w Zakładzie Obsługi Szkół Gminy Celestynów.”

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.

Ad. pkt. 2.
Interpelacje Radnego Mirosława Rosłońca.

1.  Czy została  zakończona  inwestycja  położenia  asfaltu  na  ulicy  Wojska Polskiego   i 
Kolejowej. Czy były zawarte stosowne umowy odnośnie tej inwestycji. Czy jest protokół 
odbioru.

Interpelacje Radnego Tadeusza Floriańczyka.

1. Czy w budżecie Gminy są pieniądze na dofinansowanie patroli pieszych.
2. Proszę o wyjaśnienie czy nastąpi zmiana zasad finansowania, opłat za przyłącze 

kanalizacyjne. Jak to ma wyglądać.
3. Dlaczego Pan Wójt powołując komisję do odbioru kanalizacji, nie powołał w jej 

skład przedstawicieli sołectw.

Interpelacje Radnej Agaty Stefanowskiej.

1. Kiedy ogłoszone zostaną wyniki rekrutacji w przedszkolu Samorządowym w 
Celestynowie. Kiedy rodzice otrzymają informację, że ich dzieci zostaną przyjęte.

Interpelacje Radnego Piotra Rosłońca.

1. Czy Wójt znajdzie w budżecie środki na wsparcie sołectwa przy przyjmowaniu 
pielgrzymów.

     
Interpelacje Radnego Roberta Wicika.

1. Na jakiej podstawie prawnej przekazał Pan Wójt do Gospodarki Komunalnej 
rozliczanie umów o współfinansowanie inwestycji kanalizacyjnych z mieszkańcami.
W związku z powyższym przekazaniem miesięczne raty z tytułu umów wpłacane są 
na konto Gospodarki Komunalnej.Jaka to jest wartość środków finansowych w skali 
roku I na co zoataną przeznaczone.

2. Jakie działania zostały podjęte w sprawie wykonania nowego węzła drogi krajowej 
Nr17 w miejscowości Jatne.

3. Czy Wójt zamierza wybudować drogę Glina- Dyzin przy jednostce KSP. Jeśli tak to 
wnioskuje o rozpoczęcie działań związanych z przyjęciem gruntu pod drogę.

4. Czy została sprawdzona I zaktualizowana dokumentacja techniczna budowy 
kanalizacji w Glinie.

5. Czy została podpisana umowa z projektantem na wykonanie projektu budowy dróg 
I odwodnienia w Glinie.

Interpelacje Radnego Stanisława Pindara.

1. Czy została podpisana umowa użyczenia gruntów terenów leśnych położonych w 
Glinie przy ulicy Marii Dąbrowskiej z przeznaczeniem pod Park Wiejski 
Nadleśnictwa.

Interpelacje Radnej Anny Rosłaniec.



1. W  czerwcu  ubiegłego  roku  decyzją  Sejmiku  Województwa  Mazowieckiego 
przyznana  została  Gminie  Celestynów  dotacja  celowa  na  zadanie  pod  nazwą:
,,Budowa i remont boiska do piłki koszykowej I bieżni przy Szkole Podstawowej w 
Starej  Wsi”.  Uchwałą  Nr  56/07  z  dnia  24  września  2007  roku  Rada  Gminy 
Celestynów przyjęła dotację celową I jako wkład własny Gminy wydzieliła z budżetu 
105 000 na powyższe zadanie inwestycyjne. Po długich dyskusjach I negocjacjach 
z Panem w sprawie ustalenia wydatków niewygasajcych z dniem 31 grudnia 2007 
roku Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę Nr 72/07, z której 105 000 wraz z 
dotacją celową w wysokości 30 000 zł zostaną wykorzystane w roku następnym to 
jest 2008 , dokładnie do dnia 5 sierpnia 2008 roku. W ciągu 10 miesięcy od decyzji 
Rady Gminy Urząd Gminy nie podpisał umowy z żadnym wykonawcą. Zgodnie z 
opinią pracowników Urzędu Gminy w tej sprawie taki stan rzeczy będzie trwać co 
najmniej  najbliższy  miesiąc.  Z  informacji  jakie  w  ciągu  tego  roku  uzyskiwałam 
wynikało,  że  Pan  jako  Wójt  Gminy  był  chętny  do  pozytywnego  zakończenia 
inwestycji sportowej w Starej Wsi. Jednak negatywnie odniósł się Pan zarówno do 
propozycji  zwiększenia  środków  własnych  na  ten  cel,  co  wynika  z  wysokości 
zgłoszonych w ciągu tego roku ofert  wykonawców,  jak I  rozszerzenia zadania o 
budowę boiska do piłki nożnej, czego wymaga sanepid. Przykrym jest fakt, że ani 
Wójt,  ani  jego  pracownicy  nie  znali  daty,  z  którą  środki  na  budowę  inwestycji 
sportowej trafią do budżetu z powodu ich niewykorzystania. Brak zainteresowania 
dla  tej  sprawy  podobnie  jak  opieszałość  w  podejmowaniu  decyzji  dotyczących 
infrastruktury sportowej,  a także próba nazwę to  szantażu,  która pojawiła  się  w 
rozmowie telefonicznej z Panem w dniu wczorajszym, 24 lipca 2008 roku, stanowi o 
Pańskim sposobie władania całą Gminą. W związku z brakiem działań podjętych 
dla  rozbudowy infrastruktury sportowej  w Starej  Wsi wzywam Pana do podjęcia 
wreszcie skutecznych działań w celu zrealizowania inwestycji pod nazwą: ,,Budowa 
i remont boiska do piłki koszykowej i bieżni przy Szkole Podstawowej w Starej Wsi”. 
jeszcze  w  bieżącym  roku.  Proszę  o  przedstawienie  w  dniu  dzisiejszym  Radzie 
Gminy Pańskich planów dotyczących budowy infrastruktury sportowej w Starej Wsi 
ze  szczegółowym  objaśnieniem,  jak  zamierza  Pan  zrealizować  problem 
wygasających środków na ten cel. Jestem przekonana, że Rada Gminy pozytywnie 
odniesie się do podjętych starań, a zauważając rozwój Gminy będzie miała powody 
zarówno do głosowania za udzieleniem Panu absolutorium w przyszłym roku, jak i 
podniesienia  wynagrodzenia,  do  czego  usiłował  mnie  Pan  przekonać  podczas 
wspomnianej rozmowy w dniu wczorajszym. 

Radny Piotr Rosłoniec zaproponował, aby od przyszłej Sesji wprowadzić taki punkt, że na 
żądanie któregoś z Radnych odpowiedzi na interpelacje będą odczytywane.

Interpelacje Przewodniczącego Rady Bogdana Wójcika:

1. Zgodnie z przewidywaniami Radnych już na tej Sesji pojawiają się dodatkowe środki po 
stronie dochodów  z tego tytułu, że dochody w budżecie były zaniżone, co się oczywiście 
zdarza i dobrze, że są większe a nie mniejsze niż założone. W związku z powyższym: czy 
Wójt ma zamiar znaleźć środki na legalizację cmentarza w Zabieżkach.

Ad. pkt. 3 ppkt.1)
Rozpatrzenie projektu uchwały oraz podjęcie uchwały w sprawie  absolutorium dla 
Wójta Gminy z tytułu wykonania budżetu za 2007 rok.

Przewodniczący Rady Gminy Bogdan Wójcik poinformował, jakie materiały muszą  być 



konieczne i  zostały  przygotowane  na Sesję  absolutoryjną.  Sprawozdanie  z  wykonania 
budżetu za 2007 rok zostało dostarczone Radnym i Regionalnej Izbie Obrachunkowej w 
terminie.  Opinia  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  na  temat  tego  sprawozdania,  która 
została  już dawno dostarczona Radnym oraz znajduje  się  w materiałach na tą  Sesję. 
Opinia  Komisji  Rewizyjnej  jest  w  materiałach.  Wniosek  Komisji  Rewizyjnej  w  sprawie 
nieudzielenia  Wójtowi  absolutorium  został  dostarczony  do  Regionalnej  Izby 
Obrachunkowej.  Opinia  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  na  temat  tego  wniosku  jest 
również w materiałach. 

Przewodniczący  Rady  Gminy  Bogdan  Wójcik  zapytał  Wójta  czy  chce  zabrać  głos  w 
sprawie wykonania budżetu za 2007 rok.

Wójt powiedział, że ubiegły rok był dość dobry dla Gminy. Udało się zrealizować prawie w 
100  procentach  dochody  Gminy  a  wydatki  też  ponad  90%.  W  porównaniu  z  rokiem 
poprzednim jest to osiągnięcie. Udało się zmniejszyć zadłużenie Gminy. Ponieważ dopiero 
we wtorek w materiałach na Sesję otrzymał Opinię Komisji Rewizyjnej ciężko mu było w 
tak krótkim czasie się do niej ustosunkować. Natomiast z uchwałą Kolegium Regionalnej 
Izby  Obrachunkowej,  w  której  są  zawarte  uwagi  do  wniosku  Komisji  Rewizyjnej  miał 
możliwość  zapoznania  się.  Następnie  Wójt  przedstawił  Sprawozdanie  z  wykonania 
budżetu za 2007 rok.

Przewodniczący  Komisji  Rewizyjnej  Mirosław  Rosłoniec  odczytał  fragmenty  wniosku 
Komisji  Rewizyjnej  z  24 czerwca  2008 roku w sprawie  absolutorium dla  Wójta Gminy 
Celestynów  z  tytułu  wykonania  budżetu  w  2007  roku.  Wniosek  został  wysłany  do 
Regionalnej  Izby  Obrachunkowej.  W  przepisowym  terminie  otrzymaliśmy  uchwałę 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie  wniosku Komisji Rewizyjnej. Radny Mirosław 
Rosłoniec  odczytał  uchwałę  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej.  Wyraził  swoje 
przypuszczenie, że Wójt powinien przygotować się do zarzutów przedstawionych przez 
Komisję Rewizyjną na Sesję, skoro nie zrobił tego na posiedzeniu Komisji.

Wójt  odpowiedział,  że  wniosek  Komisji  Rewizyjnej  otrzymał  dopiero  w materiałach  na 
Sesję we wtorek (22 lipca). Jest to obszerny dokument. Może ustosunkować się do Opinii 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie Wniosku Komisji Rewizyjnej, którą otrzymał 
odpowiednio wcześniej.

Przewodniczący Rady Gminy Bogdan Wójcik powiedział,  że materiały na Sesję zostały 
dostarczone Radnym w dniu 18 lipca (piątek) 2008 roku. Dobrym zwyczajem jest, że jeden 
egzemplarz materiałów trafia również do Wójta. 

Wójt powiedział, że zgodnie z ustawą uchwała powinna być podjęta do 30 kwietnia. W 
Opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej wskazano, że komisja nie dokonała własnej oceny 
zaprezentowanych informacji liczbowych i procentowych i nie wykazała, że za powyższy 
stan winę ponosi Wójt Gminy Celestynów, nie podała także przyczyn takiego stanu.

Przewodniczący  Komisji  Rewizyjnej  Mirosław  Rosłoniec  poinformował,  że  przyczyny 
późnego  rozpatrywania  uchwały  absolutoryjnej  były  dwojakie.  Po  pierwsze  wolne 
spływanie dokumentów dostarczanych na wniosek Komisji Rewizyjnej przez Pana Wójta. 
Po drugie Przewodniczący Komisji Rewizyjnej z powodu wyjazdów służbowych czasami 
był  nieobecny.  Komisja  jednak  dokonała  własnej  oceny  zaprezentowanych  informacji 
wybierając poszczególne zagadnienia z budżetu i stwierdzając pewne nieprawidłowości. 

Przewodniczący  Komisji  Finansów  i  Inwestycji  Piotr  Rosłaniec  powiedział,  że  mimo 



nieobecności  Przewodniczącego  Komisji  Rewizyjnej,  posiedzenia  Komisji  odbywał  się 
prowadzone  przez  Z-cę  Przewodniczącego  i  że  ten  argument  wynika  ze  skromności 
Przewodniczącego Mirosława Rosłańca niż ze stanu faktycznego.

Przewodniczący Komisji  Finansów I  Inwestycji  Piotr  Rosłoniec  oczekiwał  od  Wójta,  że 
odniesie  się  do  zarzutów  Komisji  Rewizyjnej  zawartych  we  wniosku,  a  nie  do  opinii 
Regionalnej Izby Obrachunkowej. Ostatnie dokumenty spłynęły do Komisji Rewizyjnej w 
końcu  maja.  Najważniejszym  zarzutem  Komisji  jest  złamanie  dyscypliny  finansów 
publicznych.  Komisja  wnioskuje do Regionalnej  Izby Obrachunkowej  i  Najwyższej  Izby 
Kontroli o kontrolę finansów w Gminie Celestynów.

Wiceprzewodnicząca  Rady  Anna  Rosłaniec  przeprowadziła  głosowanie  imienne  nad 
uchwałą  w  sprawie  nieudzielenia  absolutorium  dla  Wójta  Gminy  z  tytułu  wykonania 
budżetu za 2007 rok.

Uchwała została podjęta 11 głosami za, przy jednym wstrzymującym.

Ad. pkt. 3 pp  kt. 2  
Rozpatrzenie projektu uchwały oraz podjęcie uchwały w sprawie utworzenia  spółki 
komandytowej  pod  nazwą   ,,Park  Innowacyjny  Celestynów  –  Unipress,  Instytut 
Wysokich Ciśnień Polskiej Akademii Nauk – spółka komandytowa”.

Wójt poinformował, że przystąpienie do wyżej wymienionej Spółki podniesie prestiż Gminy 
Celestynów,  zapewni  dodatkową  promocję  i  nowe  miejsca  pracy  dla  naszych 
mieszkańców. W dniu 1 sierpnia 2007 roku Rada Gminy wyraziła wolę uczestnictwa w 
realizacji projektu pod nazwą Park Innowacyjny Celestynów – Unipress.

Przewodniczący Komisji  Finansów Piotr  Rosłoniec poinformował,  że  będzie  zawiązana 
spółka  komandytowa.  Projekt  był  szeroko  omawiany  na  Komisji  Finansów.  Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt. 

Pan Profesor Borowski  powiedział,  że współpraca Gminy Celestynów z Instytutem jest 
długotrwała I owocna. Przedstawił  kilka wspólnych inicjatyw I działań. Poinformował, że 
Instytut   Wysokich  Ciśnień  Polskiej  Akademii  Nauk  w  ostatnim  rankingu  Ministerstwa 
Nauki zajął  pierwsze miejsce wśród placówek z dziedziny fizyki.  Pracowników Instytutu 
jest około stu.

Wiceprzewodnicząca  Rady  Anna  Rosłaniec  przeprowadziła  głosowanie  imienne  nad 
uchwałą w sprawie   utworzenia  spółki  komandytowej  pod nazwą  ,,Park Innowacyjny 
Celestynów  –  Unipress,  Instytut  Wysokich  Ciśnień  Polskiej  Akademii  Nauk  –  spółka 
komandytowa”.

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Ad. pkt. 3 ppkt. 3
Rozpatrzenie  projektu  uchwały  oraz  podjęcie  uchwały  w  sprawie  ustalenia 
najniższego  wynagrodzenia  zasadniczego  w  I  kategorii  zaszeregowania  oraz 
zaakceptowania  wartości  jednego  punktu  stanowiącego  podstawę  określenia 
miesięcznych  stawek wynagrodzenia  zasadniczego  dla  poszczególnych  kategorii 
zaszeregowania  pracowników  zatrudnionych  w  Zakładzie  Obsługi  Szkół  Gminy 
Celestynów.



Pani  Joanna  Więsik  poinformowała,  że  dotychczasowe  najniższe  wynagrodzenie 
zasadnicze  w  I  kategorii  zaszeregowania  dla  pracowników  Zakładu  Obsługi  Szkół 
wprowadzone było uchwałą Rady Gminy nr 187/05 w dniu 8 listopada 2005 r. i wynosiło 
750,00 zł  miesięcznie przy wartości  punktu 6,00 zł.  Od 2005 roku nie była  zmieniana 
tabela wynagrodzeń dla pracowników ZOSz , co spowodowało że jest ona niezgodna z 
Rozporządzeniem  Rady  Ministrów  o  minimalnym  wynagrodzeniu.  Minimalne 
wynagrodzenie od 01 stycznia 2008 roku wynosi 1 126,00 zł, dlatego też proponuje się 
ustalenie  wysokości  najniższego  wynagrodzenia  w  I  kategorii  w  kwocie  1  000  zł 
Zwiększenie wynagrodzenia zasadniczego w I kategorii zaszeregowania nastąpi w ramach 
posiadanych środków i nie stanowi podstawy do roszczenia o zwiększenie limitu wydatków 
na  wynagrodzenia.  Zmiana  wynagrodzenia  nie  powoduje  zmian  w  ogólnym  budżecie 
Gminy. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty Agata Stefanowska poinformowała, że Komisja uznała, 
iż  bezsprzecznie  pracownikom  ZOSz-u  należy  się  podwyżka.  Komisja  postanowiła 
pozostawić  na  tym  samym  poziomie  wartość  punktu,  to  jest  6  zł.  Komisja  zgłosiła 
poprawkę  do  zaproponowanego  projektu  w  paragrafie  1,  w  brzmieniu  następującym: 
,,Ustala się najniższe wynagrodzenie zasadnicze w I kategorii zaszeregowania określone 
w  tabeli  miesięcznych  stawek  wynagrodzenia  zasadniczego  dla  pracowników 
zatrudnionych  w  Zakładzie  Obsługi  Szkół  Gminy  Celestynów,  w  wysokości  940,00  zł 
miesięcznie ( słownie dziewięćset czterdzieści złotych ).” Komisja pozytywnie zaopiniowała 
projekt wraz z tą poprawką.

Przewodniczący Komisji Finansów Piotr Rosłoniec poinformował, że Komisja zajmowała 
się również tym projektem od strony finansów. Podwyżki mają kosztować 13 000 w skali 
roku.  Średnia  podwyżka  na  pracownika  wyniesie  około  220  zł.  Komisja  pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały.

Radna Anna Rosłaniec powiedziała, że zgodnie z informacjami uzyskanymi od Wójta Pani 
Hadaś wygrała  konkurs na pracownika w Zakładzie Obsługi  Szkół.  Wobec tego radna 
zapytała, czy (i jeśli tak, to kiedy) została rozwiązana z nią ta umowa.

Pani Wicewójt Olga Osiak Targowska powiedziała, że z uwagi na to, że nie spodziewała 
się  takiego  pytania,  udzieli  odpowiedzi  po  Sesji,  bo  musi  sprawdzić  w  dokumentach 
kadrowych.

Przewodnicząca  Komisji  Oświaty  Agata  Stefanowska  wnioskowała  w  imieniu  Komisji 
Oświaty o wprowadzenie poprawki do paragrafu 1 w brzmieniu następującym: ,,Ustala się 
najniższe  wynagrodzenie  zasadnicze  w  I  kategorii  zaszeregowania  określone  w  tabeli 
miesięcznych  stawek  wynagrodzenia  zasadniczego  dla  pracowników  zatrudnionych  w 
Zakładzie Obsługi Szkół Gminy Celestynów, w wysokości 940,00 zł miesięcznie ( słownie 
dziewięćset czterdzieści złotych ).”

Wniosek został przyjęty 9 głosami za, przy 3 wstrzymujących.

 Wiceprzewodnicząca Anna Rosłaniec przeprowadził głosowanie imienne nad uchwałą w 
sprawie ustalenia najniższego wynagrodzenia zasadniczego w I kategorii zaszeregowania 
oraz  zaakceptowania  wartości  jednego  punktu  stanowiącego  podstawę  określenia 
miesięcznych  stawek  wynagrodzenia  zasadniczego  dla  poszczególnych  kategorii 
zaszeregowania  pracowników  zatrudnionych  w  Zakładzie  Obsługi  Szkół  Gminy 
Celestynów.



Uchwała została podjęta jednogłośnie, 12 głosami za.

Przewodniczący  Komisji  Finansów Piotr  Rosłoniec  złożył  wniosek  formalny  o  5  minut 
przerwy.
Przewodniczący Rady Gminy Bogdan Wójcik ogłosił 5 minut przerwy.

Ad. pkt. 3 ppkt. 4
Rozpatrzenie  projektu  uchwały  oraz  podjęcie  uchwały  w  sprawie  ustalenia 
miesięcznego wynagrodzenia za pracę dla Wójta Gminy Celestynów.

Skarbnik Elżbieta Jaskulska poinformowała, że 18 czerwca został złożony do Rady Gminy 
projekt uchwały dotyczący zwiększenia wynagrodzenia dla Pana Wójta. Ponownie projekt 
został złożony 18 lipca 2008 roku. Na podstawie  rozporządzenia Rady Ministrów z dnia 
22  kwietnia  2008  r.  w  sprawie  zasad  wynagradzania  pracowników  samorządowych 
zatrudnionych w urzędach gmin, starostwach powiatowych i  urzędach marszałkowskich 
(Dz.U. Nr 73 poz. 431) wprowadzone zostały nowe stawki wynagrodzenia zasadniczego i 
dodatku  funkcyjnego  dla  wójtów  (burmistrzów,  prezydentów  miast),  starostów  i 
marszałków województw. Zgodnie z § 3 powołanego rozporządzenia kwoty wynagrodzeń 
określone w załącznikach nr 1 i 2 do rozporządzenia mają zastosowanie do wynagrodzeń 
należnych  od  1  stycznia  2008  r.  Oznacza  to,  że  określone  w  rozporządzeniu  kwoty 
wynagrodzeń:  zasadniczego  i  dodatku  funkcyjnego  są  nadane  z  mocy  prawa.  Jeżeli 
dotychczasowe kwoty   wynagrodzeń:  zasadniczego lub  dodatku funkcyjnego Wójta  są 
niższe od ustalonych w rozporządzeniu,  od dnia 1 stycznia 2008 r. przysługuje z mocy 
prawa  nowe  wynagrodzenie,  a  Rada  Gminy  ma  obowiązek  dokonania  aktu 
deklaratywnego,  zatwierdzającego  to  wynagrodzenie.  Zgodnie  z  przepisami  kodeksu 
pracy,  w  przypadku  wzrostu  kwot  minimalnego  i  maksymalnego  wynagrodzenia 
zasadniczego i dodatku funkcyjnego, wójt ma prawo do zachowania nabytego statusu, tj. 
proporcji  poziomu  jego  wynagrodzenia  i  dodatku  funkcyjnego  w  stosunku  do   kwot 
ustalonych w rozporządzeniu. Uwzględniając powyższe, w załączeniu przedkładam projekt 
uchwały  w  sprawie  ustalenia  wynagrodzenia  Wójta  z  prośbą  o  jej  akceptację. 
Prezentowane  w uchwale  wynagrodzenie  wyliczono przy użyciu  wskaźnika  % wzrostu 
29,39 oraz 24,19 w stosunku do dwóch pierwszych składników obecnej pensji otrzymując 
nowe kwoty wynagrodzenia zasadniczego i dodatku funkcyjnego stanowiących podstawę 
naliczenia dodatku specjalnego oraz stażowego.

Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Piotr Rosłoniec poinformował, że Komisja 
zajmowała się tym projektem. Dotychczasowe wynagrodzenie Wójta wynosiło 6 945 zł. 
Nie było to najniższe wynagrodzenie. Zapytał Panią Skarbnik czy wartość 15 % dodatku 
funkcyjnego jest prawidłowa.

Skarbnik Elżbieta Jaskulska poinformowała, że wartości   dodatku funkcyjnego na dzień 
dzisiejszy wynosi 15% I jest prawidłowa. Na pewno we wrześniu się zmieni i będzie już 16 
%.

Przewodniczący  Komisji  Finansów  Piotr  Rosłoniec  zapytał,  dlaczego  2  lata  temu  ta 
wartość wynosiła również 15 %. Przewodniczący wyraził zdumienie nieobecnością na Sali 
Wójta  Stefana Traczyka,  dlatego  skierował  pytanie  do  obecnych  pracowników Urzędu 
Gminy: skarbnik i zastępcy wójta.

Skarbnik  Elżbieta  Jaskulska  powiedziała,  że  trudno  jest  jej  powiedzieć,  dlaczego 
poprzedni Skarbnik akceptował taką wysokość. 



Zastępca Wójta Olga  Osiak Targowska  powiedziała,  że  też  nie  wie  nic  na ten temat. 
Pensje Wójta wyliczała ówczesna Pani Skarbnik.

Mecenas  Arkadiusz  Czyżewski  poinformował,  że  dodatek  funkcyjny  jest  obliczany  na 
podstawie zakończonych okresów prac. Podstawą do wyliczenia były świadectwa pracy. 

Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Piotr Rosłoniec wnioskował o wyjaśnienie, 
dlaczego  w  uchwale  11/06  z  29  grudnia  2006  roku   dodatek  funkcyjny  wynosił  15% 
wynagrodzenia zasadniczego? Jaka kwota została wypłacona za dużo? Wniósł także o 
zaproponowanie przez Wójta rozwiązanie tego problemu, jeżeli jest.

Przewodniczący  Komisji  Finansów  i  Inwestycji  Piotr  Rosłoniec  wnioskował  w  imieniu 
Komisji  o  wprowadzenie  poprawki  do  projektu:   w  paragrafie  1,  w  punkcie  1  :
wynagrodzenie zasadnicze w wysokości 4.200,00 zł, w punkcie 2:  dodatek funkcyjny w 
wysokości 1.500,00 zł , w punkcie 3: dodatek specjalny w wysokości  20% wynagrodzenia 
zasadniczego i  dodatku funkcyjnego 1.140,00 zł,  w punkcie 4:   dodatek za wieloletnią 
pracę w wysokości  15 % wynagrodzenia  630,00 zł. Zmianie ulega również uzasadnienie.
Czwarty  i piąty  akapit  uzasadnienia  ulega  wykreśleniu.  Do  uzasadnienia  dopisuje  się 
następującą  treść:,,  Mając  na  uwadze  negatywną  ocenę  pracy  Wójta,  szczególnie  w 
zakresie  wykonania  budżetu  za  2007  rok,  którego  następstwem  jest  nieudzielenie 
absolutorium,  Rada  Gminy  postanawia  ustalić  wynagrodzenie  Wójta  na  minimalnym 
poziomie  to  jest  jak  w  treści  uchwały.  W  przypadku  znacznej  poprawy  pracy  Wójta, 
głównie w zakresie wykonania inwestycji, Rada Gminy gotowa jest w przyszłości ustalić 
wynagrodzenie na wyższym poziomie. W związku z powyższym Rada Gminy Celestynów 
podjęła uchwałę w sprawie podwyższenia wynagrodzenia Wójta z dniem 01 stycznia 2008 
r.

Poprawka została przyjęta jednogłośnie. 

Wiceprzewodnicząca  Rady  Anna  Rosłaniec  przeprowadziła  głosowanie  imienne  nad 
uchwałą w sprawie  ustalenia miesięcznego wynagrodzenia za pracę dla Wójta Gminy 
Celestynów.

Uchwała została podjęta jednogłośnie.

Ad. pkt. 3 ppkt. 5
Rozpatrzenie projektu uchwały oraz podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w 
budżecie Gminy Celestynów na 2008 rok.

Skarbnik Elżbieta Jaskulska poinformowała, że ten projekt odnosi się do bieżących zmian 
w budżecie. Pierwsza, drobna zmiana dotyczy opłaty za energię elektryczną w Ponurzycy. 
W paragrafie 2 jest zmiana w dochodach I wydatkach Gminy Celestynów w taki sposób, 
że  nie  narusza deficytu.  Punkt  1  mówi  o  zwiększeniu  dochodów bieżących  w łącznej 
kwocie 43 000 zł w Rozdziale 75615 -  Wpływy z podatku rolnego, podatku leśnego,  
podatku od spadków i darowizn, podatku od czynności cywilnoprawnych oraz podatków i
opłat lokalnych od osób prawnych i innych jednostek organizacyjnych oraz  w Rozdziale 
75616 I Rozdziale 75814. Zwiększa się wydatki bieżące w łącznej kwocie 43 000,00.zł, w 
Dziale 750  Administracja publiczna, w Rozdziale 75023, w  paragrafie 4140, paragrafie 
4210, paragrafie 4430.

Przewodniczący  Komisji  Finansów  i  Inwestycji  Piotr  Rosłoniec poinformował,  że  była 



wątpliwość  odnośnie  Działu  750,  na  co  dokładnie  to  ma  być  przeznaczone.  Zapytał 
dlaczego  wpłaty  na  państwowy  fundusz  niepełnosprawnych  PFRON  uległy  takim 
zwiększeniom.

Skarbnik  Elżbieta  Jaskulska  poinformowała,  że  w  związku  z  wypłatą  wynagrodzeń  za 
miesiąc  lipiec  powinniśmy  zrealizować  ciężar  podatkowy  do  PFRON.  Opłaty  na  ww. 
fundusz Gmina płaci w związku z tym, że spełnia wymogi powyżej 25 osób zatrudnionych 
na umowę o pracę. Ponadto w miesiącu lipcu powinien nastąpić wzrost wynagrodzenia. 
Na tą Sesję Urząd Gminy dostarczył Radnym wydatki materiałowe w Dziale Administracja 
Publiczna od 1 stycznia do 30 czerwca 2008 roku (  artykuły biurowe,  meble biurowe, 
paliwo do samochodu służbowego, części zamienne do tego samochodu). Urząd służy nie 
tylko pracownikom ale też mieszkańcom. Faktury są wstrzymane.

Przewodniczący  Komisji  Finansów  i  Inwestycji  Piotr  Rosłoniec poinformował,  że 
niezrozumiałym jest fakt, iż na ten cel było przeznaczone 50 000 zł, czyli  więcej niż na 
ubiegły rok, 2007, a w połowie roku Wójt domaga się podwyższenia środków w tym dziale.

Wójt powiedział, że  w budżecie na 2008 r. było zaplanowane na ten cel 95 000 zł. Mówił, 
że pieniędzy zabraknie.  Są umowy podpisane.  Urząd musi  funkcjonować.  Tymczasem 
Radni wprowadzili zmiany, skutkujące zmniejszeniem środków na wydatki w administracji.

Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Piotr Rosłoniec powiedział, że według niego 
wątpliwe są te wydatki. Poprosił o chwilę przerwy.

Radny Robert Wicik zapytał dlaczego w Dziale 750, Rozdział 75023, paragraf 4430 jest 
zwiększenie o 3117 zł. Z wykonania wynika, że wydano 1700 zł a planuje się 7 000 zł.
Drugie  pytanie,  dlaczego  w  autopoprawce  zostały  wykreślone  paragrafy  zmieniające 
załączniki do uchwały budżetowej.

Skarbnik Elżbieta Jaskulska poinformowała,  że zmiany paragrafie 4430 są związane z 
podpisaniem nowej umowy z firmą ubezpieczającą, ubezpieczeniem majątku Gminy. Jeśli 
chodzi  o  paragrafy  zmieniające  załączniki  to  będą one wprowadzone  kompleksowo  w 
oddzielnej uchwale. Czekamy na uchwałę Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w 
sprawie uchwały Nr 113/08.

Wójt  powiedział,  że  cała  Gmina została  ubezpieczona kompleksowo i  taka  kwota  jest 
potrzebna. 

Radny  Witold  Kwiatkowski  powiedział,  że  są  limity  wydatków  ustalone  w  uchwale 
budżetowej. Zapytał Panią Skarbnik o wielkość wynagrodzenia w 2007 roku i teraz oraz 
wskaźnika, przez który się to mnoży i ustala wielkość składki.

Skarbnik Elżbieta Jaskulska poinformowała, że odpowiedz na to pytanie jest niemozliwa 
na sesji.

Zastepca  Wójta Olga  Osiak  –  Targowska  powiedziała,  że  były  zakupione  fotele  dla 
pracowników, regały do archiwum, mebel w sekretariacie Wójta .To wszystko kosztuje.

Przewodniczący Rady Gminy Bogdan Wójcik ogłosił 5 minut przerwy.

Przewodniczący  Komisji  Finansów  i  Inwestycji  Piotr  Rosłoniec poinformował,  że  w 
przerwie zebrała się Komisja Finansów i wnioskowała o  wykreślenie paragrafu drugiego. 



Zostanie  paragraf  pierwszy.  W  uzasadnieniu  zostaje  tylko  akapit  pierwszy  i  ostatni. 
Uzasadnienie  będzie  brzmiało:  ,,Podstawą  do  zmniejszenia  wydatku  w  dziale  750 
rozdziale 75023 § 4370 o kwotę 57,66 zł jest uregulowanie w 2008 roku zobowiązania z 
roku 2007 i sklasyfikowanie  w dziale: -  921 rozdział 92195 § 4260 w kwocie 57,66 zł – 
energia elektryczna w Ponurzycy. Powyższa uchwała nie wpływa na zmianę deficytu w 
2008 roku.”

Wniosek został przyjęty jednogłośnie.

Wiceprzewodnicząca  Rady  Anna  Rosłaniec  przeprowadziła  głosowanie  imienne  nad 
uchwałą w sprawie dokonania zmian w budżecie Gminy Celestynów na 2008 rok.

Uchwała została podjęta jednogłośnie.

Ad. pkt. 3 ppkt. 6
Rozpatrzenie  projektu  uchwały  oraz  podjęcie  uchwały  w  sprawie  powołania 
Sekretarza Gminy Celestynów.

Wójt powiedział, że Pan Dariusz Kołodziejczyk miał okazję się zaprezentować na Komisji 
Finansów I  Inwestycji.  Jest  Przewodniczącym Rady Miasta Otwocka.  Poprosił  Radę o 
powołanie go na stanowisko Sekretarza Gminy Celestynów.

Przewodniczący  Komisji  Finansów  i  Inwestycji  Piotr  Rosłoniec poinformował,  że  Wójt 
powiedział,  że  Sekretarz  będzie  miał  swobodę  we  wdrażaniu  swoich  pomysłów. 
Wynagrodzenie  będzie  porównywalne  z  wynagrodzeniem  Dyrektora  Urzędu.  Wobec 
powyższych  Komisja  pozytywnie  zaopiniowała  projekt  6  głosami  za,  przy  2 
wstrzymujących. 

Pan Dariusz Kołodziejczyk przedstawił swoją osobę. Jest absolwentem Wydziału Prawa 
na Uniwersytecie  Kardynała  Stefana  Wyszyńskiego  w Warszawie.  Następnie  ukończył 
Studia Podyplomowe Akademii Europejskiego i Polskiego Prawa Spółek w Szkole Głównej 
Handlowej w Warszawie.  Od 2002 roku jest Radnym Gminy Otwock. Od 2006 roku pełni 
funkcję  Przewodniczącego Rady Miasta  Otwocka.  Pełni  również  funkcję  członka Rady 
Społecznej  Szpitala Powiatowego w Otwocku oraz członka Zarządu Otwockiego Klubu 
Sportowego.

Wiceprzewodnicząca  Rady  Anna  Rosłaniec  przeprowadziła  głosowanie  imienne  nad 
uchwałą w sprawie powołania Sekretarza Gminy Celestynów.

Uchwała została podjęta 9 głosami za, przy 1 przeciwnym I 2 wstrzymujących.

Ad. pkt. 4.
Udzielenie odpowiedzi na interpelacje i zapytania.

Odpowiedz na Interpelację Radnego Mirosława Rosłońca:

1. dotyczącą  inwestycji położenia asfaltu na ulicy Wojska Polskiego  i Kolejowej.
Wójt  powiedział,  że  przekazano środki  w  kwocie  150  000,  zgodnie  z  porozumieniem. 
Końcowego odbioru jeszcze nie było. Inwestycję realizuje Zarząd Dróg Powiatowych.

Odpowiedz na Interpelację Radnego Tadeusza Floriańczyka:



1. dotycząca dofinansowania patroli pieszych. 
Wójt powiedział, że odpowiedz będzie na piśmie.

2.  dotycząca zasad finansowania I opłat za przyłącze kanalizacyjne.
Wójt powiedział, że Regionalna Izba Obrachunkowa zakwestionowała współfinansowanie 
opłat  za  przyłącze.  Pani  Dyrektor  Gospodarki  Komunalnej  Magdalena  Łukomska 
poinformowała, że zmieniły się przepisy, które dotyczą finansowania wodnych inwestycji. 
W ustawie o zbiorowym zaopatrzeniu wodnym odprowadzaniu ścieków jest napisane, że 
każdy płaci za własne przyłącze. W Gminie na dzień dzisiejszy jest podpisanych około 
1200 umów na wodę  i  przyłącze,  gdzie  jest  zastosowana  uśredniona cena przyłącza. 
Ponad 50% osób wpłaciły jednorazowo.  Przy nowych  inwestycjach  Gmina nie może z 
budżetu zapłacić za przyłącze. Regionalna Izba Obrachunkowa stwierdziła, że nie jest to 
zadanie Gminy. Pogorzel i Celestynów miały zawierane umowy na starych zasadach. 

3. dotyczy odbioru kanalizacji.
Wójt powiedział, że czynnik społeczny przy odbiorach będzie konieczny.

Odpowiedz na interpelację Radnej Agaty Stefanowskiej:

1. dotycząca rekrutacji do przedszkola w Celestynowie.
Wójt powiedział, że  odpowiedz zostanie udzielona na piśmie.

Odpowiedz na interpelację Radnego Piotra Rosłońca:

1. dotycząca pielgrzymki.
Wójt powiedział, że spróbuje wesprzeć tą inicjatywę.

Odpowiedz na interpelację Radnego Roberta Wicika.

1. dotyczącą  rozliczania umów o współfinansowanie inwestycji kanalizacyjnych z 
mieszkańcami.
Wójt powiedział, że odpowie na piśmie.

2. dotyczącą wykonania nowego węzła drogi krajowej Nr17 w miejscowości Jatne.
Wójt powiedział, że  Zarząd Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych I Autostrad nie dostarczył 
w tej sprawie odpowiedzi. Na tą chwilę nie wiadomo czy będzie obwodnica, czy nie.

3. dotyczącą  drogi Glina- Dyzin.
Wójt powiedział, że wg jego wiedzy Pan Tomala (pracownik Urzędu Gminy) już 
przedstawił Panu, na jakim etapie to jest.

4. dotyczącą  dokumentacji technicznej budowy kanalizacji w Glinie.
Wójt powiedział, że odpowie na piśmie.

5. dotycząca projektu budowy dróg i odwodnienia w Glinie.
Dyrektor Gospodarki Komunalnej Magdalena Łukomska powiedziała, że został wybrany 
wykonawca projektu. Umowa jeszcze nie jest podpisana. Dokumentacja ma być wykonana 
do końca roku. Koszt wyniesie około 24 000 netto.

Odpowiedz na interpelację Radnego Stanisława Pindara:

1. dotycząca  umowy użyczenia gruntów terenów leśnych położonych w Glinie.



Wójt powiedział, że Nadleśnictwo nie odpowiedziało na zapytanie.

Odpowiedz na interpelację Radnej  Anny Rosłaniec:

1. dotycząca boiska w Starej Wsi.
Wójt  powiedział,  że  przetargi  dwukrotnie  przekraczały  wartość  zagwarantowanych 
środków. Przystąpiliśmy do zmniejszenia zakresu. Zadanie nie zostało wykonane, bo jest 
mało środków finansowych.

Radna Anna Rosłaniec zadała pytanie uzupełniające:
Co Wójt zamierza zrobić z wygasającymi środkami na ten cel?

Wójt odpowiedział, że jeszcze nie wie. 

Radna Anna Rosłaniec przedstawiła  obecnym na sali  rozmowę telefoniczną z Wójtem 
Gminy z dnia poprzedniego, w której wyjaśnił  jej, że boisko w Starej Wsi jest tak samo 
sprawą polityczną, jak głosowanie nad absolutorium i wynagrodzeniem dla Wójta. Zapytał 
się także, jak zagłosuje nad uchwałą w sprawie udzielenia absolutorium, co radna uznała 
jako wywieranie nacisku na nią.

Wójt Traczyk przerwał radnej i poprosił o spotkanie po sesji, na którym przypomni radnej, 
co mówił w tej sprawie.

Przewodniczący Rady Bogdan Wójcik poprosił Wójta, by zważał na słowa i nie sugerował 
Wiceprzewodniczącej, że nie zrozumiała jego słów. Szczególnie, że znane są podobne 
przypadki  rozmów  o  absolutorium  i  pensji  Wójta  z  pozostałymi  Radnymi  w  czasie 
poprzedzającym obecną sesję.

Radna Anna Rosłaniec stwierdziła, że  należy przerwać dalsze wyjaśnienia Wójta w tym 
temacie  i  że  jest  jej  przykro,  że  Wójt  Gminy  Stefan  Traczyk  nie  dość,  że  nie  potrafił 
wykorzystać środków na budowę infrastruktury sportowej w Starej Wsi, to jeszcze nie wie, 
co zrobić w sytuacji, gdy mija termin przeznaczenia wydatków niewygasających. 

Odpowiedz na interpelację Radnego Bogdan Wójcika:

1. dotyczącą legalizacji cmentarza w Zabieżkach.
Wójt powiedział, że złożył stosowne pismo do Komisji Ładu i Środowiska.

Ad. pkt. 5
Przewodniczący  Rady  Gminy  Bogdan  Wójcik  poinformował,  że  Radni  otrzymali 
Sprawozdanie z działalności między Sesjami.

Ad. pkt. 6
Przewodniczący  Rady  Gminy  Bogdan  Wójcik  poinformował,  że  Radni  otrzymali 
Sprawozdanie z Realizacji Inwestycji.

Radny Witold Kwiatkowski zapytał, dlaczego w roku 2008 nie będą realizowane końcówki 
kanalizacji  w Celestynowie na ulicy Prusa, Szkolnej, Widok i Wesołej? Kiedy faktycznie 
zostanie wykonana ta inwestycja?

Dyrektor Gospodarki Komunalnej Magdalena Łukomska powiedziała, że wartość umowy, 



która jest zawarta, pokrywa wykonany w tej chwili zakres robót. Trzeba zlecić wykonanie 
dokumentacji I zmienić zakres umowy. W tym roku nie ma na to pieniędzy w budżecie.

Ad. pkt. 7
Przewodniczący Rady Gminy Bogdan Wójcik powiedział, że do Rady Gminy skierowano 
skargę  na  funkcjonowanie  Skateparku.  Wiceprzewodnicząca  Rady  Anna  Rosłaniec 
odczytała treść pisma (pismo stanowi załącznik do protokołu).

Przewodniczący  Rady  Gminy  Bogdan  Wójcik  poinformował  Radę  o  piśmie  Komisji 
Rewizyjnej,  w  którym  Komisja  Rewizyjna  za  pośrednictwem  Przewodniczącego  Rady 
zawiadamia  Rzecznika  Dyscypliny  finansów  Publicznych  o  naruszeniu  dyscypliny 
finansów publicznych przez Wójta Gminy.(pismo stanowi załącznik do protokołu). Rada 
zaakceptowała propozycję Komisji Rewizyjnej przez aklamację. Przewodniczący odczytał 
także  pismo  Komisji  Rewizyjnej   dotyczące  zawiadomienia  o  naruszeniu  dyscypliny 
finansów publicznych przez Wójta Gminy (pismo stanowi załącznik do protokołu).

Wiceprzewodnicząca  Rady  Anna  Rosłaniec  odczytała  pismo  Komisji  Rewizyjnej 
skierowane  do  Wójta  Stefana  Traczyka  za  pośrednictwem  Pana  Bogdana  Wójcika 
Przewodniczącego Rady Gminy Celestynów. (pismo stanowi załącznik do protokołu).

Radny Tadeusz Floriańczyk powiedział, że w ostatnich dniach na terenie Gminy pracowali 
studenci SGGW. Zapytał, jakie są rezultaty tych prac?

Wójt powiedział, że podsumowanie jest dostępne na stronie internetowej.

Radna Anna Rosłaniec zapytała ile kosztowało spotkanie ze studentami, z czego pokryto 
należność.

Wójt powiedział, że wie to pracownik merytoryczny. 

Przewodniczący rady Bogdan Wójcik wyraził  zdumienie nieznajomością wydatków, jaką 
od dłuższego czasu wykazuje się Wójt Traczyk.

Ad. pkt. 8.
Protokoły z dwóch ostatnich Sesji zostały przyjęte jednogłośnie.

Przewodniczący Rady Gminy Bogdan Wójcik zamknął obrady.

Protokołowała Katarzyna Świderska

                                                                    Przewodniczący Rady Gminy Celestynów

                                                                                   Bogdan Wójcik 

  




